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统一考试英语（北京卷） 本试卷分第Ⅰ卷（选择题）和第Ⅱ

卷（非选择题）两部分。第Ⅰ卷1至16页，第Ⅱ卷17至18页，

共150分。考试时间120分钟。考试结束后，将本试卷和答题

卡一并交回。 注意事项： 1. 答题前考生务必分别将答题卡Ⅰ

和答题卡Ⅱ上的姓名、准考证号用黑色字迹的签字笔填写，

用2B铅笔将准考证号对应的信息点涂黑。 2. 答试卷第Ⅰ卷时

，每小题选出答案后，用2B铅笔把答题卡Ⅰ上对应题目的答

案选中涂满涂黑，黑度以盖住框内字母为准。如需改动，用

橡皮擦除干净后再选涂其他答案项。在试卷上答题无效。3. 

答试卷第Ⅱ卷时，必须用黑色笔迹的签字笔按题号顺序答在

答题卡Ⅱ的红色框答题区域相对应位置内，未在对应的答题

区域内做答或超出答题区域做答均不得分。在试卷上答题无

效。 第Ⅰ卷（选择题 共115分）第一部分：听力理解（共两

节，30分）第一节（共5小题：每小题1. 5分，共7. 5分） 听下

面5段对话。每段对话后有一道小题，从每题所给的A、B、C

三个选项中选出最佳选项。听完每段对话后，你将有10秒钟

的时间来回答有关小题和阅读下一小题。每段对话你将听一

遍。例：What is the man going to read? A. A newspaper. B. A

magazine. C. A book 答案是A. 1. What size does the woman want?

A. Size 8. B. Size 10. C. Size 12. 2. Where does the conversation take

place? A. In a post office. B. In a hotel. C. In a bank. 3. Why is the

man going to New York? A. To live there. B. To visit a friend. C. To



have a vacation. 4. What are they going to do? A. Play tennis. B. Go

swimming C. Do some cleaning. 5. What is the man doing? A.

Making an announcement. B. Making an appointment. C. Making

an invitation. 第二节（共15小题：每小题1. 5分，共22. 5分） 

听下面6段对话或独白。每段对话或独白后有几道小题，从每

题所给的A、B、C三个选项中选出最佳选项。听每段对话或

独白前，你将有5秒钟的时间阅读每小题。听完后，每小题将

给出5秒钟的做答时间。每段对话或独白你将听两遍。听第6

段材料，回答第6至7题。6．Who is this announcement for? A.

People on a train. B. People on a plane. C. People in a restaurant. 7.

What time of the day is it? A. Morning. B. Noon. C. Evening. 听第7

段材料，回答第8至9题。8. Where are the speakers? A. At a Lost

and Found. B. At a bus stop. C. In a shop. 9. Which of the following

is the woman’s coat? A. B. C. 听第8段材料，回答第10至11题

。10. What are the speakers doing? A. Watching a movie. B. Having

dinner. C. Making soup. 11. What makes the man unhappy? A. The

woman doesn’t cook very well. B. The woman seldom talks to him

at dinner. C. The woman watchers too many commercials. 听第9段

材料，回答第12至14题。 12. What does the man dislike about his

job? A. Working in a hotel. B. Working in summer. C. Traveling all

the time. 13. Why doesn’t he want to take the news job/ A. He

doesn’t get a good pay. B. He dislikes working in a seaside town. C.

He hates playing the same piece again and again. 14. What does the

woman think of the job the man was offered? A. Boring. B.

Well-paid. C. Tough. 听第10段材料，回答第15至17题。15.

What are they discussing? A. What to have for lunch. B. Where to go



for lunch. C. When to have lunch. 16. What can we learn about the

man? A. He usually doesn’t eat fast food. B. He often eats in a

restaurant near his home. C. He can’t afford an expensive lunch

that day. 17. Where are they probably going right after this

conversation? A. A supermarket. B. A Fast-food place. C. A French

restaurant. 听第11段材料，回答第18至20题。18. Why didn’t

the woman go to the man’s birthday party? A. She forgot all about

it. B. She didn’t like the man. C. She didn’t know about it. 19.

Who is the woman? A. The man’s friend. B. The man’s mother.

C. The man’s sectary. 20. What does the woman want to do for the

man’s birthday? A. Buy him a nice present. B. Have lunch with

him. C. Send him an email. 100Test 下载频道开通，各类考试题
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